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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Milyen intézkedéseket kíván foganatosítani a Miniszterelnökség az Országos
Logisztikai Központnál uralkodó káosz felszámolása érdekében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Számos bels ő panasz fogalmazódik meg az Országos Logisztikai Központ (OLK )
működésével kapcsolatosan . A rendszer gyakorlatilag a működésképtelenség határán billeg .
Véleményem szerint a postarendszer egyéb területein is akad bőven változtatni való, de a
kérdésem kifejezetten az alegység működési nehézségeire tekintettel fogalmazódik meg . Az
irányomba eljutó panaszok szerint a jelenlegi rendszer alkalmatlansága folytán rengete g
küldemény feldolgozatlanul, vagy kézbesítési határidőn túl kerül a kézbesítő postákhoz. Az
OLK rendszere elméletileg azért jött létre, hogy a kézbesít ők belső kezelési ideje csökkenjen ,
ehelyett a kézbesítők egy része inkább jóval korábban megy be munkahelyére csak, hogy fe l
tudja dolgozni a vegyesen érkezett küldeményeket . A rendszer hiányosságai miatt hol ninc s
tennivalója a dolgozóknak, hol pedig a fentebb ecsetelt módon kénytelenek szabadidejük
rovására fizetetlen munkaórákkal vesződni. A posta túlterheli dolgozóit, visszaé l
kiszolgáltatott helyzetükkel, és nem ritkán aránytalanul túlterheli őket. Igaznak bizonyulnak- e
ezen megfogalmazott problémák? Egyes régióban tapasztalható-e csak a jelenség, vag y
országosan is? Mindezen problémák méretér ő l és létéről kérek tájékoztatást, és amennyibe n
ezek tömeges előfordulnak, egyben azonnali orvoslást is, mely módozatainak elképzelésir ő l
egyaránt érdeklődöm és egyben javaslattal is el őállok.

Szilágyi György
országgyűlési képviselő



Javasolni szándékozom Miniszter Úrnak hogy állítasson föl vizsgálóbizottságot az
OLK működési hiányosságainak felderítésével kapcsolatosan . A kézbesítőposták vezető ive l
egyeztetve pedig kezdeményezni kellene, hogy a kézbesít ők munkakezdés előtt szigorúan
csak negyed órával léphessenek be a munkaterületre .

Bizakodom Miniszter Úr, mihamarabbi, a problémák felderítésére nyitott és az
orvoslati szándékot tükröző válaszának megérkezésében !

Budapest, 2016 . április 21 .

Tisztelettel :
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